
Rozhovor s trenérem A mužstva Zdeňkem Sklenským 

Dobrý den trenére, už znáte základní sestavu, ve které nastoupíte v Čejči?   

Řeším ještě některé posty a rozhodnu se po pátečním tréninku, vše se také bude odvíjet od toho, jestli 

se nám podaří získat z Prušánek Ondřeje Stávka. 

To vypadá jak? 

Má proběhnout poslední jednání zkraje tohoto týdne, tak uvidíme. 

Není to trochu risk, čekat na poslední chvíli na hráče, který není jistý? 

Kdo neriskuje, nevyhraje.  Jsme připraveni i na variantu bez něj, ale mě osobně by to mrzelo. 

Jak jste spokojen se zimní přípravou, byla vydařená? S kterými hráči jste spokojen a s kterými 

naopak? 

Vždy jde udělat všechno lépe, ale když tak o tom přemýšlím, tak proběhla uspokojivě. Čeká nás, ale 

stále hodně práce. Spokojen s hráči? Já jsem spokojen, anebo nespokojen s týmem. Hráče hodnotím 

v kabině. 

Prohráli jste poslední tři přípravné zápasy a dostali v nich 12 branek, to je docela dost??  

Pokud se na to díváme jenom čísly, tak to nevypadá dobře, ale kromě utkání s Čejkovicemi, které nám 

nesedlo, jsem viděl i pozitiva. Zkoušeli jsme některé hráče na různých postech, takže výsledek nehrál 

takovou roli. Jenda Bílík poslední dvě utkání odchytal nemocný, což se také podepsalo na jeho výkonu. 

Takže jsem docela klidný. 

Podaří se nám letos postoupit do Okresního přeboru? 

Naším cílem je hrát atraktivní fotbal, dávat více branek, především v domácím prostředí a přilákat co 

nejvíce fanoušků na domácí zápasy a vytvořit tým, který bude moci několik sezón hrát spolu. To jsou 

naše cíle.  

Ale chcete hrát o postup? 

V každém případě to máme ve svých rukou, pokud vše vyhrajeme, tak postoupíme, to lze spočítat, ale 

abych odpověděl. Vždy chci vyhrát a tak je tomu i nyní. To znamená, chceme hrát o postup.  

Čejč na podzim v domácích zápasech prohrál jenom jedno utkání, neděsí Vás to? 

Čejč hrál velmi dobře i venkovní zápasy. Prohrál jenom třikrát, tak jako my. Takže nás čeká na úvod 

velmi těžký soupeř, ale že bych se budil ze spaní, to ne . 

Chcete něco říct na závěr fanouškům našeho klubu? 

Chci je pozvat na utkání v Čejči, protože začátek je pro nás velmi důležitý. Především je chci pozvat na 

neděli  6.dubna, kdy hrajeme doma s třetími Bukovany a to je zápas o čelo tabulky a šest bodů.    

 

Děkuji za rozhovor  

Terezka Benešovská 

 

Dotazník: 
 

Dětský idol:    Vinnetou  

Přezdívka:    Skleňa 

Oblíbený sportovec:   Rafael Nadal 

Oblíbený fotbalový klub:  FK Dolní Bojanovice, SK Slavia Praha, FC Liverpool 

Oblíbený film:    Případ Pelikán 

Oblíbená hudba:   Robbie Williams, Wohnout 

Koníček:     Zážitková gastronomie a vaření 

Oblíbené jídlo a pití:   Tuňák na bylinkách s dušenou zeleninou a kvalitní víno 

Pivo nebo víno?   Víno 

Blondýnky nebo brunetky?  Nemůžu jinak  brunetky 

Sparta nebo Slavie?   Slavia 

Zeman nebo Schwarzenberg?  Ani jeden, to fakt nejde  

Bílá nebo černá?   Černá 


